
Verslag Algemene Ledenvergadering 

29 maart 2023 

 
Plaats: Dorpshuis D’n Brak 

Tijd: 19:30 uur 

Aanwezig:  34 personen volgens presentielijst 

 
Afgemeld: 
Coby van den Nieuwenhuizen, Tonnie van den Tillaar, Antje van der Velden, Jos en Wilma Klessens, 
Wim en Annette van den Tillaar, Ad en Netty Verkuijlen, Harrie en Annie Ketelaars, Toon en Nelly 
Schuijlenburch, Mientje van Asseldonk, Antoon van den Nieuwenhuizen, Harrie en Tonny Heerkens 

 
1. Opening door de voorzitter 
De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom.  
Hij vraagt een minuut stilte voor de overleden leden: Jas van Nuland, Mies van de 
Burgt, Cor Brugmans, Harrie van Os, An Kanters – van de Wijdeven, Bert van Helvoort, 
Dinie van den Berg – van de Voort. 
In de najaarsvergadering is besloten om onze naam aan te passen in BijOns. De 
voorzitter onthult het nieuwe logo, embleem en de vlag. 
 
2. Notulen najaarsvergadering van 16 november 2022 
Het verslag wordt tekstueel en inhoudelijk behandeld. Er zijn geen vragen en 
opmerkingen. Dank aan notulist Maria Braam. 
 
3. Financieel verslag 2022  
Het financieel verslag wordt tijdens de vergadering uitgedeeld ter inzage. 
Penningmeester Marie José van de Graaf geeft een toelichting. 
Het vergelijk tussen 2021 en 2022 is heel scheef, omdat 2021 nog een coronajaar was. 
We maken dan ook geen vergelijk. 
Er is besloten om in 2023 en 2024 de contributie niet te verhogen. 
Dank je wel Marie José voor het financieel verslag. 
Marie José bedankt de kascommissie voor de controle. In de najaarsvergadering wordt 
de nieuwe kascommissie aangesteld. 
 
4. Bestuurssamenstelling 
Vooraf hebben zich geen kandidaten aangemeld. 
Aftredend zijn Joep Vanthoor (herkiesbaar) en Pieter van den Berg (herkiesbaar). De 
vergadering is akkoord met de herverkiezing van Joep en Pieter. 
 
Voorzitter Mart van Goor is niet herkiesbaar. Het is nog niet gelukt om een nieuwe 
voorzitter te vinden. De vergadering is akkoord dat Mart als interim-voorzitter 
doorgaat. De vergadering is hiermee akkoord. 
 



5. Mededelingen 
 
VOA en belastinginvullers 
Mart dankt Frans Mikkers voor zijn werk als VOA. Voorzitter vraagt om rond te kijken 
of we iemand kunnen vinden die Frans kan ondersteunen. 
Voorzitter vraagt ook om belastinginvullers, zodat we dat ook in eigen beheer hebben. 
Voor beide functies heeft KBO Brabant diverse cursussen om je op deze taken voor te 
bereiden en te ondersteunen. Degene die hierin interesse heeft kan zich melden bij 
het bestuur. 
 
Dagreis 
Dit jaar organiseren we een dagreis op woensdag 5 juli, samen met KBO Vorstenbosch. 
De reis ‘Kaas & Zand’ is goed te doen, zelfs met een rollator, want de afstanden zijn 
klein en de reis zelf heeft geen hoog aantal kilometers met de bus. We bezoeken eerst 
een boter- en kaasmuseum in Maarsbergen en gebruiken de lunch in het 
zandsculptuurpark in Garderen. Afsluitend is er op de terugweg een diner. Binnenkort 
zal de flyer met informatie en opgavemogelijkheid verspreid worden. Graag snel 
opgeven als je mee wilt want het aantal plaatsen is beperkt. 
 
Najaarsreis 
De najaarsreis is van zondag 3 tot en met 7 september naar Lottersum in Groningen. 
We logeren in het Deluxe All inclusieve hotel Spoorzicht. Dit staat garant voor vele 
extra’s in het hotel zoals drankjes, live muziek, enz. Er worden uitstapjes gemaakt naar 
Pieterburen, Boertange, Groningen en een rondvaart over het Lauwersmeer. Heb je 
interesse dan is het programma op te vragen bij voorzitter Mart van Goor. 
 
Omgeving D’n Brak 
Momenteel wordt er nagedacht om de omgeving van D’n Brak te vergroenen. Hierbij 
werd aangegeven dat BijOns zorg zal dragen voor het onderhoud. Het is echter een 
misverstand dat dit is toegezegd. Het bestuur heeft aangegeven dat het wel mee wil 
denken hoe dit in te vullen zonder toezeggingen vooraf. We horen wel wanneer de 
plannen vorm krijgen maar zijn eigenlijk van mening dat dit een Heise aangelegenheid 
is en vooral de dorpsraad aan zet is. 
Wandelreis 
In 2024 wordt er een wandelreis georganiseerd door Albert Kuipers. Een 
informatieavond hierover volgt nog. 
 
6. Rondvraag. 
Frans Mikkers vraagt of er een uitstapje naar een musical georganiseerd kan worden? 
Er zijn op het moment geen geschikte musicals. Wanneer we er één vinden dan gaan 
we dat organiseren. 
 



Joep vraagt het woord en geeft aan dat Joep en Albert van Boxmeer in gesprek gaan 
met de manager van de school over de tuin rondom de basisschool. 
Joep geeft ook aan dat een nieuwe voorzitter niet alle taken van Mart op zich hoeft te 
nemen, dat kan besproken worden, we doen het samen. 
 
Pauze  
 
7. Pater Charles Noël Eba'a 
Na de pauze neemt Pater Charles Noël Eba'a ons mee in zijn levensverhaal vanuit zijn 
geboorteland Kameroen. 
Mart bedankt Pater Charles voor zijn interessante verhaal en overhandigt hem een 
enveloppe. 
 
8. Sluiting 
Om 21:00 uur wordt de vergadering gesloten waarna er nog gezellig nagepraat wordt 
met onder andere Pater Charles. 
 
 


